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Készült:  Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő – testülete - 2023. 

június 22-én megtartott – rendkívüli, nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: Mátraterenye - Községháza nagyterme 

                        (Mátraterenye, Kossuth út 178.) 

 

Jelen vannak: Gecse László polgármester, Almádi István képviselő, Kotroczó Zoltán   

képviselő, Koósné Czene Katalin Andrea képviselő, Telek Tamás 

képviselő 

  

Állandó meghívott: 

 

Urbányi Edina jegyző 

Szabó Ágnes jkv. vezető 

Csikós Árpád MRNÖ elnök 

 

Gecse László polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 

Polgármester és  4 fő képviselő jelen van, az ülést megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére 

a meghívóban szereplőek szerint: 

 

 

NAPIRENDI  JAVASLAT 

 

 

1.) Takarékossági intézkedésekkel kapcsolatos döntések felülvizsgálata 

Előterjesztő: Gecse László polgármester 

 

 

2.) Egyéb időszerű feladatok 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megállapítja ülése napirendjét. 

 

 

1. napirendi pont: Takarékossági intézkedésekkel kapcsolatos döntések felülvizsgálata 

   Gecse László polgármester:  Javaslom, hogy vegyük előre a 45/ 2023. ( VI.15) számú    

határozat felülvizsgálatát, amellyel visszavontuk azt a határozatot, melyben támogatást ítéltünk 
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meg az MRNÖ-nek, hogy a pályázat keretében szétosztott jószágok felneveléséhez az 

önkormányzat támogatás nyújt azzal, hogy biztosítja a táphoz szükséges összeget.  

Jelen állás szerint egyrészt az ingatlanértékesítésből, másrészt a Szurdok-Szolg. bevételéből is 

tudjuk fedezni az összeget. A Szolgáltatóház bevétele emelkedett, egy vállalkozó 270.000,-Ft-

ért bérelt gépeket, amire a jövő héten is számíthatunk, és más megrendelő is van kilátásban.   

Javaslom, hogy az MRNÖ a táp támogatást kapja meg.  

 

 

Urbányi Edina jegyző: Mielőtt a Tisztelt Képviselő-testület dönt, szeretném ha tisztában 

lennének az alábbi számadatokkal. Az önkormányzat beadja a pályázatát a rendkívüli 

önkormányzati költségvetési támogatásra, amik közüzemi számlákból állnak. Ez több, mint 8 

millió forint, de nincs rá garancia, hogy megkapjuk a teljes vagy valamennyi részét ennek az 

összegnek. A gyermekétkeztetés, óvoda számlái is több, mint 7 millió forint. A több millió 

forintos egyéb dologi kiadásban  - a karbantartástól, biztosítástól, a roma nemzetiségi 

önkormányzat kérelméig, a Május 1. úti többletmunkáig és visszafizetésig  - nagyon sok tétel 

szerepel. Ha az önkormányzat belenyúl a folyószámlahitelbe, még akkor is több millió forint 

kiadására nincs fedezet. Kérem, hogy ennek a tudatában hozzák meg felelős döntésüket. 

 

 

Almádi István képviselő: Hoztunk egy intézkedést, és nem teljesítettük. Nem tartom 

korrektnek a visszavonást, főleg hogy a teljesítési határidő már lejárt. Megvalósult projektről 

beszélünk, a jószágokat és a tápot már kiosztották. Az etikának az alapja, hogy tartsuk 

magunkat a döntéseinkez.  

 

 

Urbányi Edina jegyző: bármikor történhet olyan esemény, amely felborítja az év elején 

megtervezett költségvetést. 

 

 

Koósné Czene Katalin Andrea képviselő: Vontunk már vissza máskor is határozatot. 

Lemondtuk a Tóparti Halparty-t is. A Roma Önkormányzat költségvetéséből legalább egy 

részét lehet-e fedezni ennek a költségnek? 
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Csikós Árpád MRNÖ elnök: Szabadon felhasználható összeg nincs. Pályázatokból van 

pénzünk, aminek kötött a felhasználása. Felhívnám a figyelmet arra, hogy ez a pályázat nem 

kifejezetten roma projekt, hanem a mátraterenyei lakosságot érintő pályázat, és ennek 

megfelelően, ezt a szétosztásnál is figyelembe vettük, körülbelül fele-fele arányban kapott 

jószágot roma és nem roma lakos.  

 

Más kérdés, hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra bocsátja a 45/2023(VI.15.) 

számú határozat visszavonását. 

 

A képviselő testület 3 igen szavazattal, és 2 tartózkodással a következő döntést hozza:  

 

56/ 2023. ( VI.22.) Határozat  

Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  visszavonja a 

45/2023. (VI. 15.) számú határozatát. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 

 

 

A polgármester szavazásra bocsátja, hogy támogassuk-e továbbra is a MRNÖ pályázatát? 

A képviselő testület 4 igen szavazattal, és 1 tartózkodással a következő döntést hozza: 

 

 

57/2023. (VI.22.) Határozat 

 

Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 

továbbiakban is támogatja a Mátraterenye Roma Nemzetiségi Önkormányzat vissza nem 

térítendő 300.000 Ft-os támogatási kérelmét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 
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Gecse László polgármester : A sportegyesületekkel kapcsolatban a határozat félreérthetően 

ment ki, de úgy értettük, hogy 2023.06.15-től többlet támogatást nem tudunk nyújtani.  

Továbbá tájékoztatom a testület azon tagjait, akik a múlt heti testületi ülésen nem tudtak 

megjelenni, hogy két közkút bezárásáról döntöttünk, a Gárdonyi u 36.  és a Berzsenyi út 7. szám 

előtt található közkutakról van szó.  

A telefon, és internet előfizetéseinket is felülvizsgáljuk, a fűtésre rásegítünk fával, ahol erre 

lehetőség van.  

Azért hoztunk takarékossági intézkedéseket, hogy be tudjuk nyújtani a REKI-t.  

Van valakinek az említetteken kívül költségcsökkentő ötlete?  

 

Csikós Árpád MRNÖ elnök:  Más kérdésem lenne; várható-e, hogy megoldódik a gyerekek  

iskolába járása, hogy Jánosaknáig közlekedjen a busz. A Tankerület tájékoztatta-e már ez 

ügyben az Önkormányzatot, vagy az iskolát? 

 

Gecse László polgármester:  Folyamatban van a szervezés, hivatalos tájékoztatót ezzel 

kapcsolatban még nem kaptunk. 

 

 

2. napirendi pont: Egyéb időszerű feladatok 

 

Gecse László polgármester : A Szurdok-Szolg. nagyon nehezen indult meg, de most van egy 

vállalkozó, aki 10 fűkaszát, és utánfutót is bérelne. Pásztón is dolgozunk, Gödöllővel is 

felvettük a kapcsolatot, a szécsényi Polgármester Urat is meg fogom keresni. Egyre több új 

megbízásra számítunk, és stabil bevételre. Oda kell figyelnünk, hogy ne szervezzünk ki  

mindenkit, mert akkor helyben nem tudjuk ellátni a teendőket. Munka van, kölcsönzés van, a 

varroda is hoz valamennyit.  

 

Javaslom, hogy  - ha az önkormányzat anyagilag rendbe jön - vásároljunk egy személyautót 

vonóhoroggal, így a teherautó helyben maradhatna.  

 

Almádi István képviselő:  Támogatom a személyautó vásárlását, hogy a főcsoportvezető ne a 

saját autóját koptassa. Műszaki, meg vonóhorog legyen rajta.  
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Gecse László polgármester: Célszerű lenne a 9 személyes kisbuszt is hasznosítani, ezért 

kérem a tisztelt képviselőket, ha van rá valami ötlet, azt osszák meg velem.   

 

Más napirend, hozzászólás nem lévén a polgármester 17:15 órakor a képviselő-testület ülését 

bezárja. 

 

 

 

 

 

                                                                      K.m.f. 

 

 

Gecse László sk. 

polgármester 

Urbányi Edina sk. 

jegyző 

 


